

Staff

Andreas Holzinger
Country Director, Francophone West Africa

Date

August 19, 2022

IPA Francophone West Africa Signs a Memorandum of Understanding with the African School of Economics

Pour la version française, [voici](#).



On August 19, IPA Francophone West Africa signed a Memorandum of Understanding with the African School of Economics (ASE) to establish collaboration in research, project development, co-creation of evidence, and public policy forums on topics considered essential by both institutions. Priorities of the MoU include co-creation of research evidence, mutual capacity building, promoting the use of evidence by policymakers, developing internship programs to strengthen the formal education of ASE students, establishing a visiting scholar program at ASE, and creating project development activities by providing scholarships to IPA staff for courses at ASE. The signing of this MoU was discussed during [IPA Executive Director, Annie Duflo's visit to ASE-Abidjan on May 12, 2022](#). [Leonard Wantchekon](#), Founder and President of [ASE](#)—which opened in Benin in 2014 and Côte d'Ivoire in 2020—and [Andreas Holzinger](#), IPA's Country Director for Francophone West Africa signed the MoU at ASE-Abidjan.

Le protocole d'accord entre l'IPA/FWA et l'Ecole Africaine d'Economie, en Anglais, African School of Economics (ASE), vise à établir des domaines de collaboration en matière de recherche, de développement de projets et de cocréation de données probantes, ainsi que des forums de politiques publiques sur des sujets pertinents pour les deux institutions. Ces domaines comprennent la co-crédation de données de recherche, le renforcement mutuel des capacités, la promotion de l'utilisation des données par les décideurs politiques, la mise en place de programmes de stage pour renforcer la formation des étudiants de l'ASE, de même qu'un programme de visite à l'ASE pour chercheur.se.s, et le renforcement des capacités du personnel d'IPA, à travers l'octroi de bourses pour des cours à l'ASE. La signature de ce protocole d'accord avait été abordée lors de la visite d'Annie Duflo, Directrice exécutive d'IPA, à l'ASE, le jeudi 12 mai 2022, en Côte d'Ivoire. Leonard Wantchekon est le président fondateur de l'Ecole Africaine d'Economie, qui a ouvert ses portes au Bénin en 2014 et en Côte d'Ivoire en 2020. Il est professeur d'économie politique à l'Université James Madison et professeur de politique et d'affaires internationales à l'Université de Princeton, ainsi que professeur associé de la faculté d'économie.

City

Abidjan

Country

Côte d'Ivoire